

ការរៀបចំការធ្វើចត្តាឡីស័កសម្រាប់ជនបរទេសបម្រើការងារនៅក្នុងស្រុក (បានធ្វើបច្ចុប្បន្នកម្មនៅថ្ងៃទី 15 ខែសីហា ឆ្នាំ2022)

ការរៀបចំការធ្វើចត្តាឡីស័ក

ជនបរទេសបម្រើការងារនៅក្នុងស្រុក (FDHs) ដែលបានមកធ្វើការនៅទីក្រុងហុងកុងចាប់ពីថ្ងៃទី 12 ខែសីហា តទៅនឹងត្រូវតែធ្វើចត្តាឡីស័កនៅក្រោមគំរូ "3+4" (ឧទាហរណ៍៖ ដូចគ្នានឹងអ្នកធ្វើដំណើរដែលចូលពីក្រៅប្រទេសផ្សេងទៀតដែរ) ។ ពួកគេនឹងត្រូវធ្វើចត្តាឡីស័កនៅក្នុងសណ្ឋាគារដែលបានកំណត់ (DQHs) រយៈពេល ៣ ថ្ងៃ បន្ទាប់ពីការតាមដាន ផ្នែកវេជ្ជសាស្ត្រ នៅផ្ទះរយៈពេល ៤ ថ្ងៃ ។ ពួកគេត្រូវបានតម្រូវឱ្យធ្វើតេស្តជាច្រើនក្នុង អំឡុងពេលនោះនិង បន្តតាមដានសុខភាពរយៈពេល ៣ ថ្ងៃក្រោយមកទៀត។ ពួកគេនឹងត្រូវអនុវត្តតាមបទប្បញ្ញត្តិអេមប៊ី ក្រោមការបង្ការការឆ្លងក្នុងអំឡុងពេលតាមដានសុខភាព និងមិនអនុញ្ញាតឱ្យចូល បរិវេណដែលមានហានិភ័យខ្ពស់ និងបិទរបាំងមុខនៅពេលចូលទៅកាន់ទីកន្លែងផ្សេងទៀត (សូមមើល(h)ក្រោមផ្នែក "ការរៀបចំការសម្រាប់និយោជកនិងទីភ្នាក់ងារ"នៅខាងក្រោម)។

ព័ត៌មានលម្អិតអំពីការរៀបចំសម្រាប់ការធ្វើចត្តាឡីស័កនិងធ្វើតេស្តនៅក្រោមគំរូ "3+4"៖

ថ្ងៃដំបូងនៃការមកដល់ (ថ្ងៃ 0)	<ul style="list-style-type: none"> ធ្វើតេស្ត អាស៊ីតនុយក្លេអ៊ិកដំបូង
3-ថ្ងៃនៃការធ្វើចត្តាឡីស័ក (ថ្ងៃទី 1 ដល់ថ្ងៃទី 3)	<ul style="list-style-type: none"> ទទួលកាតព្វកិច្ចធ្វើចត្តាឡីស័ករយៈពេលបីយប់នៅក្នុង DQHs (ព័ត៌មាននៅលើ DQHs (រម្ងាប់កម្រិតបន្តបន្ទាប់) គឺមានបានផ្តល់នៅក្នុង បញ្ជីនេះ) ធ្វើតេស្តរហ័ស RATs រៀងរាល់ថ្ងៃ ធ្វើតេស្តអាស៊ីតនុយក្លេអ៊ិកនៅថ្ងៃទី ពីរ នៅ DQHs និង ការបញ្ចប់នៃការតម្រូវឱ្យធ្វើចត្តាឡីស័កនៅថ្ងៃទី 3 ពេលព្រឹកបន្ទាប់ពីបានទទួលលទ្ធផលតេស្ត
4ថ្ងៃនៃការតាមដានផ្នែកវេជ្ជសាស្ត្រ (ថ្ងៃទី 4 ដល់ថ្ងៃទី 7)	<ul style="list-style-type: none"> តាមដានផ្នែកវេជ្ជសាស្ត្រចំនួនបួនយប់នៅ លំនៅដ្ឋានរបស់និយោជករបស់ពួកគេ ឬនៅសណ្ឋាគារ ឬផ្ទះសំណាក់ដែល មានអាជ្ញាប័ណ្ណដែលមិនមែនជា DQHs ធ្វើតេស្តរហ័ស RATs រៀងរាល់ថ្ងៃ FDHs អាចធ្វើការនៅលំនៅដ្ឋានរបស់និយោជករបស់ពួកគេនិងចេញទៅក្រៅបន្ទាប់ពីទទួលបានលទ្ធផលអវិជ្ជមាននៃការ RATs នៅថ្ងៃនោះប៉ុន្តែពួកគេនឹងត្រូវអនុវត្តតាមបទប្បញ្ញត្តិអេមប៊ី ក្រោមការបង្ការឆ្លង និង បន្ទាប់ពីទទួលបានលទ្ធផលអវិជ្ជមាននៃតេស្ត RATs នៅថ្ងៃ 4 និងថ្ងៃ 6 ពួកគេត្រូវបានទាមទារដើម្បីទទួលការ នូខល អាស៊ីតធ្វើតេស្តនៅលើដួងថ្ងៃមួយនៅ មជ្ឈមណ្ឌលសហគមន៍ (ដោយឥតគិតថ្លៃ) ការទូរស័ព្ទដៃគំរូប្រមូលស្ថានីយ៍ (ដោយឥតគិតថ្លៃ) ឬការរៀបចំខ្លួនឯងបង់ប្រាក់ការធ្វើតេស្តមួយ ក្នុងស្រុកវេជ្ជសាស្ត្រស្ថាប័នទទួលស្គាល់ដោយរដ្ឋាភិបាល;
បន្តត្រួតពិនិត្យនិងធ្វើតេស្ត (3-ថ្ងៃ នៃ ត្រួតពិនិត្យខ្លួនឯង) (ថ្ងៃទី 8 ដល់ថ្ងៃទី 10)	<ul style="list-style-type: none"> ត្រួតពិនិត្យខ្លួនឯងចំនួនបីយប់នៅលំនៅដ្ឋានរបស់និយោជករបស់ពួកគេ ឬនៅសណ្ឋាគារ ឬផ្ទះសំណាក់ដែល មានអាជ្ញាប័ណ្ណដែលមិនមែនជា DQHs ធ្វើតេស្តរហ័ស RATs រៀងរាល់ថ្ងៃ FDHs អាចធ្វើការនៅលំនៅដ្ឋានរបស់និយោជករបស់ពួកគេនិងចេញទៅក្រៅបន្ទាប់ពីទទួលបានលទ្ធផលអវិជ្ជមាននៃការ RATs នៅថ្ងៃនោះប៉ុន្តែពួកគេនឹងត្រូវអនុវត្តតាមបទប្បញ្ញត្តិអេមប៊ី ក្រោមការបង្ការឆ្លង និង បន្ទាប់ពីទទួលបានលទ្ធផលអវិជ្ជមាននៃតេស្ត RAT នៅថ្ងៃ 9 ពួកគេត្រូវបានទាមទារដើម្បីទទួលការចុងក្រោយ នូខល អាស៊ីតធ្វើតេស្តនៅថ្ងៃដដែលនៅ មជ្ឈមណ្ឌលសហគមន៍ (ដោយឥតគិតថ្លៃ) ការទូរស័ព្ទដៃគំរូប្រមូលស្ថានីយ៍ (ដោយឥតគិតថ្លៃ) ឬការរៀបចំខ្លួនឯងបង់ប្រាក់ការធ្វើតេស្តមួយ ក្នុងស្រុកវេជ្ជសាស្ត្រស្ថាប័នទទួលស្គាល់ ដោយរដ្ឋាភិបាល;

ឧទាហរណ៍៖ ប្រសិនបើ FDH ចូលមកដល់ទីក្រុងហុងកុងនៅថ្ងៃទី 12 ខែសីហា ថ្ងៃនៃការមកដល់គឺជាថ្ងៃសុន្យ ពួកគេនឹងបញ្ចប់ចត្តាឡីស័កនៅក្នុង DQH នៅពេលព្រឹកនៃថ្ងៃ 3 (15 ខែសីហា) និងបំពេញវេជ្ជសាស្ត្រការឃ្លាំនៅពេលព្រឹកនៃថ្ងៃ 7 (19 ខែសីហា)។ ក្នុងអំឡុងពេលបន្តបន្ទាប់ដោយខ្លួនឯង FDH មានការធ្វើតេស្ត RAT ប្រចាំថ្ងៃចាប់ពីថ្ងៃទី 4 (16 ខែសីហា) ដល់ថ្ងៃទី 10 (ទី 22 ខែសីហា)(ថ្ងៃទាំងពីរត្រូវបានរាប់បញ្ចូល) ការធ្វើតេស្តអាស៊ីតនុយក្លេអ៊ិកនៅថ្ងៃ 4 (16 ខែសីហា) ថ្ងៃ 6 (ថ្ងៃទី 18 ខែសីហា) និងថ្ងៃ 9 (ថ្ងៃទី 21 ខែសីហា)។

ការរៀបចំអន្តរកាល៖ សម្រាប់ FDHs ដែលបានបញ្ចប់យ៉ាងហោចណាស់បីយប់នៃការធ្វើចត្តាឡីស័កនៅក្នុង DQHs មុនថ្ងៃទី 12 ខែសីហា រដ្ឋាភិបាលនឹងរៀបចំសម្រាប់ពួកគេ ដើម្បីចាកចេញពីសណ្ឋាគារនៅក្នុងលក្ខណៈលំដាប់ពីខែសីហា ថ្ងៃទី 9 ដល់ថ្ងៃទី 12 បន្ទាប់ពី ពួកគេធ្វើតេស្តនុយក្លេអិកទទួលបានលទ្ធផលអវិជ្ជមាន។ បន្ទាប់ពីចាកចេញ DQHs FDHs ត្រូវតែធ្វើការតាមដានផ្នែកវេជ្ជសាស្ត្រ នៅក្នុងផ្ទះនិងអនុវត្តបទប្បញ្ញត្តិពណ៌លឿងក្រោមការបង្ការការឆ្លងនិង ធ្វើតេស្តអាស៊ីតនុយក្លេអិកនៅថ្ងៃទី 4 ថ្ងៃទី 6 និងថ្ងៃទី 9 ប្រសិនបើពួកគេបានចាកចេញពី DQHs នៅថ្ងៃទាំងនោះ។ ពួកគេក៏គួរតែបន្តធ្វើតេស្តរហ័ស RATs ប្រចាំថ្ងៃផងដែរ។

តម្រូវការចាំបាច់សម្រាប់ការហោះហើរ

FDHs កាន់ឯកសារធ្វើដំណើរសុពលភាព និងទិដ្ឋាការការងារសុពលភាពអាចចូល/ការចូលមកវិញមកកាន់ទីក្រុងហុងកុងត្រូវតែអនុវត្តតាមបទប្បញ្ញត្តិអន្តោប្រវេសន៍។ តម្រូវការឱ្យមានការចាក់ថ្នាំបង្ការពេញលេញចំពោះ FDHs ដែលបាន ស្នាក់នៅក្នុងកន្លែងណាផ្សេង នៅខាងក្រៅប្រទេសចិនក្នុងអំឡុងរយៈពេលពាក់ព័ន្ធនោះ (ថ្ងៃនៃការជិះហោះហើរ/មកដល់ក្រុងហុងកុង ឬអំឡុងពេល 14 ថ្ងៃមុនពេលនោះ) គឺមានដូចខាងក្រោម៖

- a. (i) ភ័ស្តុតាងលទ្ធផលតេស្តអាស៊ីតនុយក្លេអិករកជំងឺ COVID-19 ដោយម៉ាស៊ីន PCR បានលទ្ធផលអវិជ្ជមាន ក្នុងរយៈពេល 48 ម៉ោង ឬ (ii) ភ័ស្តុតាងឯកសារ បង្ហាញថាពួកគេបានឆ្លងមេរោគអំឡុងពេល 14 ទៅ 90 ថ្ងៃមុនពេលហោះហើរមកទីក្រុងហុងកុងរួមជាមួយនិងភ័ស្តុតាងលទ្ធផលតេស្តរហ័ស RAT អវិជ្ជមានធ្វើឡើងនៅក្នុងអំឡុង 24 ម៉ោង នៃការកំណត់ពេលវេលានៃការចាកចេញ។
- b. កូដ QR បង្ហាញពីស្ថានភាពសុខភាព (រួមទាំងការបង្ហាញពី កំណត់ត្រានៃការចាក់ថ្នាំបង្ការ) (សូមមើលផ្នែក "នីតិវិធីនៃការហោះហើរមកកាន់ក្រុងហុងកុងនិងការមកដល់និងការធ្វើតេស្ត"នៅខាងក្រោម) និង
- c. (ប្រសិនបើកូដQRបង្ហាញពីស្ថានភាពសុខភាពមិនមែនជាពណ៌បៃតង) ការបញ្ជាក់នៃការកក់បន្ទប់ រយៈពេល 3 យប់ចាប់ផ្តើមនៅថ្ងៃនៃការមកដល់ក្រុងហុងកុងនៅក្នុង DQH មួយ

នីតិវិធីនៃការហោះហើរមកកាន់ទីក្រុងហុងកុងនិងការធ្វើចត្តាឡីស័ក និងការធ្វើតេស្តនៅពេលមកដល់

ចាប់ពីម៉ោង 00:00 ថ្ងៃទី 12 ខែសីហា 2022 (ម៉ោងហុងកុង) FDHs ទាំងអស់ ជិះហោះទៅហុងកុងគឺទាមទារដើម្បីបំពេញតាម តម្រូវការសម្រាប់ការហោះហើររបស់បណ្តាញសុខភាព និងក្តីប្រកាសព័ត៌មាននៃនាយកដ្ឋានសុខភាព (www.chp.gov.hk/hdf/) ជាមុនសូមប្រកាសកំណត់ត្រានៃការបញ្ចប់ការចាក់វ៉ាក់សាំងនិងផ្តល់ព័ត៌មានអំពីការកក់នៅ DQHs ។ ការបញ្ជាក់នៃការបានកក់ DQH បានរួចរាល់ដោយប្រព័ន្ធព័ត៌មាន FDHs នឹងទទួលបាន លេខកូដ QR ស្ថានភាពសុខភាពពណ៌បៃតង។ ពួកគេនឹងមិនត្រូវបានទាមទារបន្ថែមទៀតដើម្បី ផ្ទៀងផ្ទាត់កំណត់ត្រាបង្ការនិងការអះអាងនៃការកក់ DQH ក្នុងអំឡុងពេលពិនិត្យសម្រាប់ការហោះហើររបស់ពួកគេទេ។ នៅពេលមកដល់ក្រុងហុងកុង ពួកគេក៏អាចប្រើ"បង្ហាញនាវា"ជាមួយនិងការប្រកាសសុខភាពលេខកូដ QR និងការធ្វើដំណើរពីចំណុចមួយទៅចំណុចមួយ (DQHs) ផងដែរ។

សម្រាប់ការចូលមករបស់ FDHs ដែលមានការបង្ហាញពីការចាក់ថ្នាំបង្ការ និងបំពេញតម្រូវការនៃការហោះហើរបន្ថែមប្រព័ន្ធនេះគឺមិនអាចបញ្ជាក់ពីព័ត៌មាន DQH របស់ពួកគេ ពួកគេនឹងត្រូវបានផ្តល់ជា កូដសុខភាព QR ពណ៌ផ្កាយក្រហម។ ពួកគេនឹងត្រូវបានទាមទារឱ្យបង្ហាញឯកសារអំពី DQH ដើម្បីធ្វើការពិនិត្យមើលសម្រាប់ការហោះហើររបស់ពួកគេ។

អ្នកដែលធ្វើការហោះហើរត្រូវតែបង្ហាញនូវកូដសុខភាព QR (ដែលអាចត្រូវបានទាញយកកំណែនៃលេខកូដ QR ការថតអេក្រង់ ឬការបោះពុម្ព) នៅក្នុងការពិនិត្យផ្ទៀងផ្ទាត់សម្រាប់ធ្វើការហោះហើរ។ សម្រាប់ព័ត៌មានលម្អិតអំពីការរៀបចំខាងលើនេះ សូមយោងទៅលើសេចក្តីថ្លែងចេញដោយ

ការរំលឹកដល់និយោជក និងភ្នាក់ងារការងារ

(a) និយោជកនិងភ្នាក់ងារ(EAs) គួរពិនិត្យមើលព័ត៌មាននៃការហោះហើរ និងអនុញ្ញាតឱ្យមានពេលវេលាគ្រប់គ្រាន់សម្រាប់រៀបចំឯកសារដែលបានតម្រូវនិងបំពេញនីតិវិធីនៅពេលដែលរៀបចំសម្រាប់ FDHs របស់ពួកគេ មកកាន់ទីក្រុងហុងកុង។ និយោជកនិងភ្នាក់ងារ EAs គួរឱ្យកក់បន្ទប់ មួយដែលដាច់ពីគេសម្រាប់រយៈពេល 3 យប់សម្រាប់របស់ FDHs របស់ពួកគេ។ ប្រសិនបើមានការផ្លាស់ប្តូរការកក់ FDHs គួរតែត្រូវបានប្រាប់និង ផ្តល់នូវឯកសារកក់បន្ទប់។ សម្រាប់ FDHs ដែលចង់ចែករំលែកបន្ទប់មួយជាមួយ នឹងសមាជិកគ្រួសារឬជាតូកន **សូមចុចនៅទីនេះ** ដើម្បីអានផ្នែក Q13 នៃសំណួរដែលបានសួរជាញឹកញាប់ (សម្រាប់អ្នកក្រឡប់) នៅលើគេហទំព័រអំពី COVID-19 សម្រាប់ព័ត៌មានពាក់ព័ន្ធ។

សូមចំណាំថាយោងទៅតាមស្តង់ដារការងារសម្រាប់កិច្ចសន្យា FDHs និយោជកត្រូវផ្តល់ជូន FDH ជាមួយនឹង ការស្នាក់នៅសមរម្យគតិគតិថ្លៃ។ ឧទាហរណ៍នៃការស្នាក់នៅសមរម្យ រួមមានប៉ុន្តែមិនមានកំណត់ចំពោះការចែករំលែកបន្ទប់ជាមួយនឹងមនុស្សពេញវ័យ/ក្មេងជំទង់។

(b) នៅក្នុងទិដ្ឋភាពនៃលក្ខខណ្ឌនៃបុគ្គលគ្រួសារ ការស្នាក់នៅសម្រាប់ការងារបានផ្តល់ឱ្យនៅក្នុងគោលការណ៍អនុម័តសម្រាប់និយោជកដើម្បីរៀបចំ FDHs ដើម្បីស្នាក់នៅក្នុង សណ្ឋាគារដែលមានអាជ្ញាប័ណ្ណ ផ្សេងទៀតជាងសណ្ឋាគារសម្រាប់ការធ្វើចត្តាឡីស័កក្នុងគោលបំណងដើម្បីបញ្ចប់បួនថ្ងៃនៃការតាមដានផ្នែកវេជ្ជសាស្ត្រ និងបន្តបន្ទាប់បីថ្ងៃនៃការ ត្រួតពិនិត្យដោយខ្លួនឯង។ មិនត្រូវការចាំបាច់ដើម្បីធ្វើការស្នើទៅនាយកដ្ឋានផ្នែកការងារ (LD) ទេ ។ ប្រសិនបើនិយោជក ឬភ្នាក់ងារមានបំណងរៀបចំ FDHs ដើម្បីទទួលការតាមដានផ្នែកវេជ្ជសាស្ត្រ និង ការត្រួតពិនិត្យដោយខ្លួនឯងនៅក្នុង សណ្ឋាគារឬផ្ទះសំណាក់ដែលមានអាជ្ញាប័ណ្ណដែលមិនមែនជា DQHs សូមចុច **នៅទីនេះ** សម្រាប់បញ្ជីនៃសណ្ឋាគារនិងផ្ទះសំណាក់ដែលមានអាជ្ញាប័ណ្ណ។

(c) និយោជកនិងភ្នាក់ងារ(EAs)គួររំលឹកFDHsដើម្បីបញ្ចប់បណ្តាញសុខភាព&ចត្តាឡីស័កក្តីប្រកាសព័ត៌មាននៃនាយកដ្ឋានសុខភាព(www.chp.gov.hk/hdf) ជាមុន ហើយបង្ហាញពីកំណត់ត្រានៃការបញ្ចប់នៃការចាក់ថ្នាំបង្ការនិងផ្តល់ព័ត៌មានអំពីការកក់នៅDQHsនៅក្នុងគោលបំណងដើម្បីទទួលបាន កូដសុខភាព QR បែតុង (ដែលអាចត្រូវបានទាញយកកំណែនៃកូដ QR ការថតអេក្រង់ ឬការបោះពុម្ព) សម្រាប់ការផ្ទៀងផ្ទាត់ដើម្បីធ្វើការហោះហើរ។

(d) FDHsដែលបានបញ្ចប់3-យប់នៃចត្តាឡីស័កនៅ DQHs អាចចាប់ផ្តើមការងាររបស់ពួកគេនៅលំនៅដ្ឋាននិយោជកនៅថ្ងៃទី 4 ខណៈពេលបន្តទទួលការតាមដានផ្នែកវេជ្ជសាស្ត្រ 4 ថ្ងៃនិងបន្ទាប់មក 3 ថ្ងៃទៀតសម្រាប់ការត្រួតពិនិត្យដោយខ្លួនឯង។ **ពួកគេត្រូវបានតម្រូវឱ្យធ្វើតេស្តរហ័ស RAT រៀងរាល់ថ្ងៃ ចាប់ពីថ្ងៃទី 4 ដល់ថ្ងៃទី 10 (ទាំងពីរថ្ងៃបញ្ចូលគ្នា) និងធ្វើតេស្តអាស៊ីតនុយក្លេអិក នៅថ្ងៃទី 4 ថ្ងៃទី 6 និងថ្ងៃទី 9 នៅសហគមន៍មជ្ឈមណ្ឌល (ដោយឥតគិតថ្លៃ) ជាមួយទូរស័ព្ទ គំរូប្រមូលស្ថានីយ៍(ដោយឥតគិតថ្លៃ) ឬការរៀបចំ បង់ប្រាក់ធ្វើតេស្តដោយខ្លួនឯង នៅ ស្ថាប័នវេជ្ជសាស្ត្រក្នុងស្រុកទទួលស្គាល់ដោយរដ្ឋាភិបាល បន្ទាប់ពីទទួលបានលទ្ធផលអវិជ្ជមាននៃការធ្វើតេស្ត RATs នៅថ្ងៃដដែលនោះ។ FDHs ត្រូវតែរក្សា SMS ទាំងអស់ (សារទូរស័ព្ទដៃ) ជូនដំណឹង ដែលមានលទ្ធផលនៃការធ្វើតេស្តក៏ដូចជារូបថតនៃលទ្ធផលតេស្ត RAT សម្រាប់ពិនិត្យ ដោយមន្ត្រីវេជ្ជបញ្ជា។**

- (e) ប្រសិនបើ FDHs ដែលបានបញ្ចប់យ៉ាងហោចណាស់បីយប់នៃការធ្វើចត្តាឡីស័កនៅក្នុង DQHs មុនថ្ងៃទី 12 ខែសីហា ត្រូវបានអនុញ្ញាតឱ្យចាកចេញពី DQHs ហើយ ពួកគេនឹងត្រូវតែធ្វើការតាមដានផ្នែក វេជ្ជសាស្ត្រ និងការត្រួតពិនិត្យខ្លួនឯងនៅ លំនៅដ្ឋាននិយោជករបស់ពួកគេ ឬសណ្ឋាគារឬផ្ទះសំណាក់ដែលមានអាជ្ញាប័ណ្ណដែលមិនមែនជា DQHs និងអនុវត្តតាមបទប្បញ្ញត្តិ ពណ៌លឿង ក្រោមការបង្ការការ ឆ្លង (ក្នុងអំឡុងពេលតាមដានសុខភាព) ក៏ដូចជា តេស្តរហ័ស RATs ប្រចាំថ្ងៃ និង តេស្តអាស៊ីតនុយក្លេអិកនៅថ្ងៃទី 4 ថ្ងៃទី 6 និងថ្ងៃទី 9 ប្រសិនបើពួកគេបានចាកចេញពី DQHs ហើយនៅថ្ងៃទាំងនោះ។ យោងទៅតាមកិច្ចព្រមព្រៀងរវាងរដ្ឋាភិបាលនិង DQHs ប្រសិនបើមានការកាត់បន្ថយរយៈពេលនៃការធ្វើចត្តាឡីស័ក ដោយសារតែការផ្លាស់ប្តូរគោលនយោបាយ DQHs ត្រូវការបង្វិលសងថ្លៃបន្តបំបាត់សម្រាប់ ថ្ងៃនៅសល់ទៅកាន់អ្នកកក់វិញ។
- (f) និយោជកនិងភ្នាក់ងារEAsត្រូវតែចុះឈ្មោះដោយប្រើឈ្មោះពិតដូចដែលបានបង្ហាញនៅលើលិខិតឆ្លងសុពលភាពនៃ FDHs ដើម្បីបម្រុងបន្ទប់សណ្ឋាគារសម្រាប់ធ្វើចត្តាឡីស័ក។ មុនពេលធ្វើការកក់ និយោជកនិងភ្នាក់ងារ EA ត្រូវតែអាន លក្ខខណ្ឌនិងការប្រុងប្រយ័ត្ននៃសណ្ឋាគារដែលពាក់ព័ន្ធនោះ។
- (g) FDHsត្រូវតែអនុវត្តបទប្បញ្ញត្តិអេមប៊ីក្នុងអំឡុងពេលនោះហើយអាចធ្វើការប្រចាំថ្ងៃសំខាន់ដែលមានហានិភ័យទាប។ ឧ៖ ធ្វើដំណើរ ចូលទៅកាន់ផ្សារទំនើបនិងទីផ្សារផ្សេងៗ។ល។
- (h) មនុស្សដែលស្ថិតក្រោមការអនុវត្តបទប្បញ្ញត្តិរបស់អេមប៊ី មិនអាចចូលទៅកាន់បរិវេណដូចខាងក្រោមទេ ហើយត្រូវ "ពិនិត្យសកម្ម" នៃកាតវ៉ាក់សាំងនិងកន្លែងផ្សេងទៀតដែលមានអតិថិជន ឬអ្នកទស្សនា៖
 - បរិវេណដែលស្ថិតនៅក្រោមការ បង្ការនិងគ្រប់គ្រងជំងឺ (តម្រូវការនិងទិសដៅ) (ពាណិជ្ជកម្ម និងបរិវេណ) បទប្បញ្ញត្តិ (Cap599F) ដែលត្រូវតែ "ពិនិត្យសកម្ម" នៃកាតវ៉ាក់សាំង៖
 - បរិវេណទាំងអស់ទាមទារឱ្យប្រើកូដ QR ផ្ទៀងផ្ទាត់និងត្រូវបានស្ថិតនៅក្រោម Cap 599F ។ ឧទាហរណ៍៖ កន្លែងធ្វើជំនួញ (រួមទាំងបារ ឬហាងស្រា) មជ្ឈមណ្ឌលល្បែងកំសាន្តកន្លែងដូតទឹកកន្លែងហាត់ប្រាណកន្លែងកម្សាន្តកន្លែងកម្សាន្តក្នុងអគារកន្លែងកម្សាន្តសាធារណៈបន្ទប់ពិធីជប់លៀងហាងថែរក្សាសម្បុរនិងគ្រឹះស្ថានម៉ាស្សា ក្លឹបកីឡា ឬក្លឹបហត្រីគ្រឹះស្ថានខាងអូខេទីតាំងម៉ាជុង - ចិនកូរ កន្លែងកីឡាក្នុងផ្ទះអាងហែលទឹកកប៉ាល់ជិះទូកកម្សាន្តកន្លែងព្រឹត្តិការណ៍ក្នុងអគារហាងកាត់សក់ ឬហាងសក់និងទឹកកន្លែងសាសនាផងដែរ។
 - បរិវេណទាមទារដើម្បីពិនិត្យការថ្នាំបង្ការឱ្យឃើញច្បាស់ដូចជានៅទីកន្លែងសាធារណៈ កំសាន្តកីឡាក្រៅអគារ និងបរិវេណ ព្រឹត្តិការណ៍ក្រៅអគារ។
 - បរិវេណផ្សេងទៀត៖ លំនៅដ្ឋានមើលថែទាំ ផ្ទះសម្រាប់មនុស្សចាស់ លំនៅដ្ឋានការថែទាំជនពិការ សាលារៀននិង បរិវេណថែទាំសុខភាពដែលបានកំណត់។

ការរំពួកសម្រាប់ FDHs

រដ្ឋាភិបាលក៏បានរំពួក FDHs ឱ្យអនុវត្តតាមតម្រូវការសម្រាប់ការហោះហើរឱ្យបានខ្ជាប់ខ្ជួន។ ប្រសិនបើ FDH មិនអាចបំពេញតាមតម្រូវការពាក់ព័ន្ធទេ FDH មិនអាចត្រូវបានអនុញ្ញាតឱ្យហោះហើរទៅកាន់ហុងកុងឬអាចត្រូវបានបដិសេធការចូលទៅក្នុងក្រុងហុងកុងពេលមកដល់។ នៅក្រោមការបង្ការនិងគ្រប់គ្រងជំងឺ (បទប្បញ្ញត្តិនៃការឆ្លងកាត់ព្រំដែនការធ្វើដំណើរ)

បទប្បញ្ញត្តិ (Cap599H) ប្រសិនបើការធ្វើដំណើរចូលមកហុងកុងបរាជ័យដើម្បីគោរពតាម ជាមួយនឹងតម្រូវការដើម្បីផ្តល់នូវព័ត៌មាន ឬដោយចេតនា ឬ ផ្តល់នូវព័ត៌មានណាដែល មិនពិត ឬការយល់ច្រឡំចំពោះសម្ភារៈជាក់លាក់ណាមួយ គាត់ឬនាងត្រូវតែទទួលខុសលើទោសនោះ ហើយ ជាប់ទោសនៃការផាកពិន័យអតិបរមានៅកម្រិត 3 (\$10,000) និងជាប់ពន្ធនាគាររយៈពេល ប្រាំមួយខែ។ ប្រសិនបើជាប់ សង្ស័យ រកឃើញក្រៅពីធ្វើការស៊ើបអង្កេតនិងពិចារណាទទួលទោស រដ្ឋាភិបាលក៏នឹងជូនដំណឹងពាក់ព័ន្ធទូទៅនៅក្នុងក្រុងហុងកុងនិងនាយកដ្ឋានអន្តោប្រវេសន៍ ការស្នើសុំនៅពេលខាងមុខរបស់ FDH ក្នុងការស្នើយក ទិដ្ឋាការការងារអាចនឹងត្រូវរងការ ប៉ះពាល់ផងដែរ។

នៅក្រោមកាតព្វកិច្ចចត្តាឡីស័កសម្រាប់អ្នកមកដល់ក្រុងហុងកុងពីបរទេសកន្លែងបទប្បញ្ញត្តិ (Cap 599E) នាយកដ្ឋានសុខភាពនិងចេញដីការធ្វើចត្តាឡីស័កសម្រាប់បុគ្គលដែលត្រឡប់មក វិញទាំងនេះ។ យោងតាមដីការនោះ ពួកគេនឹងមិនចាកចេញពីបន្ទប់សណ្ឋាគាររបស់ពួកគេ ឬផ្លាស់ប្តូរទៅសណ្ឋាគារផ្សេង ក្នុងអំឡុងពេលព្យាបាលទាំងមូលនោះទេ។ ការចាកចេញពីបន្ទប់ ដែលបានកំណត់នឹងត្រូវបានចាត់ទុកថាជា ការរំលោភលើដីការធ្វើចត្តាឡីស័កនិងក្លាយជាបទ ល្មើសព្រហ្មទណ្ឌ។ ជនល្មើសគឺត្រូវតែជាប់ ពន្ធនាគារអតិបរមារយៈពេលប្រាំមួយខែនិងផាក ពិន័យជាទឹកប្រាក់ចំនួន \$25,000 ។

នៅក្នុងការគោរពកាតព្វកិច្ចសុខភាពរដ្ឋាភិបាលរៀក **FDHs** ដើម្បីធ្វើតេស្ត **RAT** ប្រចាំថ្ងៃចាប់ពីថ្ងៃ **4** ដល់ថ្ងៃ **10** និងធ្វើតេស្តអាស៊ីតនុយក្លេអិកនៅថ្ងៃ **4** ថ្ងៃ **6** និងថ្ងៃ **10** ។ ពួកគេត្រូវតែរក្សារាល់ **SMS** ទាំងអស់(សារទូរស័ព្ទ)ជូនដំណឹងដែលមានលទ្ធផលនៃការធ្វើតេស្តក៏ដូចជារូបថតនៃតេស្ត **RAT** លទ្ធផលសម្រាប់ពិនិត្យដោយមន្ត្រីវេជ្ជបញ្ជា។ មនុស្សម្នាក់ដែលបរាជ័យក្នុងការគោរពធ្វើ តាមកាតព្វកិច្ចធ្វើតេស្តឬគោលបំណងធ្វើតេស្ត ជាប់បទល្មើសនិង ពិន័យអតិបរមាលើទោស ជាការផាកពិន័យនៅកម្រិត **4 (\$25,000)** និងជាប់ពន្ធនាគាររយៈពេលប្រាំមួយខែ។ ការពិន័យ ចំពោះទទួលខុសត្រូវបទល្មើសគឺ **\$10,00** ។ មនុស្សម្នាក់អាចត្រូវបានចេញជាមួយនឹងកាតព្វ កិច្ចធ្វើតេស្តលំដាប់តម្រូវឱ្យគាត់/នាងដើម្បីទទួលការធ្វើតេស្តដែលបានបញ្ជាក់មួយប៉ុណ្ណោះ។ បរាជ័យដើម្បីគោរពតាមគោលបំណងគឺជាបទល្មើសនិងជនល្មើសនឹងត្រូវបានទទួលខុសដើម្បី ការផាកពិន័យនៅកម្រិត **5 (\$50,000)** និងជាប់ពន្ធនាគាររយៈពេលប្រាំមួយខែ។

ព័ត៌មានពាក់ព័ន្ធ

- [ការចេញផ្សាយរបស់រដ្ឋាភិបាល នៅថ្ងៃទី 8 ខែសីហា ឆ្នាំ 2022 អំពី "ការប្រកាសការកែតម្រូវ របស់រដ្ឋាភិបាលសម្រាប់ការធ្វើចត្តាឡីស័កសម្រាប់អ្នកដំណើរចូលក្នុងស្រុក"](#)
- [ការចេញផ្សាយរបស់ LD នៅថ្ងៃទី 10 ខែសីហា ឆ្នាំ 2022 អំពី "ការរៀបចំចុងក្រោយបង្អស់ សម្រាប់ការធ្វើចត្តាឡីស័កសម្រាប់ជនបរទេសបម្រើការងារនៅក្នុងស្រុក "](#)
- [ការរៀបចំសម្រាប់ការធ្វើចត្តាឡីស័កនិងការហោះហើរសម្រាប់មនុស្សមកដល់ក្រុងហុងកុង](#)
- [ដំបូន្មានសុខភាពសម្រាប់អ្នកដំណើរក្នុងស្រុកអំឡុងពេលធ្វើចត្តាឡីស័ក](#)
- [ចំណុចដើម្បីកត់សម្គាល់នៅពេលដែលស្នាក់នៅក្នុងសណ្ឋាគារចត្តាឡីស័ក](#)
- [ចំណុចដើម្បីកត់សម្គាល់ទាក់ទងនឹងរយៈពេលនៃការត្រួតពិនិត្យដោយខ្លួនឯងសម្រាប់ អ្នកធ្វើដំណើរក្នុងស្រុក](#)
- [ការចេញផ្សាយរបស់រដ្ឋាភិបាល នៅថ្ងៃទី 8 ខែសីហា ឆ្នាំ 2022 អំពី "រដ្ឋាភិបាលបានប្រកាស អំពីការពង្រឹងមុខងារនៃកាតវ៉ាកសាំង"](#)

សម្រាប់ភាសាខាងក្រោម សូមមើលផ្នែកខាងលើ "ការរៀបចំធ្វើចត្តាឡីស័កដើម្បីការពារ សុខភាពសម្រាប់អ្នកដំណោះរចូលមកក្នុងស្រុក" នៅលើគេហទំព័រនៃមជ្ឈមណ្ឌលការពារ

សុខភាពរបស់នាយកដ្ឋានផ្នែកសុខភាព។

- បាហាសាឥណ្ឌូនេស៊ី៖ www.chp.gov.hk/en/features/102790.html#HQA01
- ភាសាប៊ីងហ្គាល់៖ www.chp.gov.hk/en/features/102796.html#HQA01
- ភាសាហិណ្ឌូ៖ www.chp.gov.hk/en/features/102743.html#HQA01
- នេប៉ាល់៖ www.chp.gov.hk/en/features/102786.html#HQA01
- តាកាឡុក៖ www.chp.gov.hk/en/features/102791.html#HQA01
- ភាសាថៃ៖ www.chp.gov.hk/en/features/102788.html#HQA01
- ស៊ីនហាឡា៖ www.chp.gov.hk/en/features/102799.html#HQA01
- ភាសាអ៊ីរ៉ង់៖ www.chp.gov.hk/en/features/102787.html#HQA01
- ភាសាវៀតណាម៖ www.chp.gov.hk/en/features/102797.html#HQA01

ការសាកសួរ

នាយកដ្ឋានផ្នែកសុខភាព

- មជ្ឈមណ្ឌលការពារសុខភាព ទូរស័ព្ទលេខ៖ 2125 1111 / 2125 1122 / 183 0111
- ការធ្វើតេស្តដែលបានតម្រូវចាំបាច់ ទូរស័ព្ទលេខ៖ 6275 6901
- រដ្ឋាភិបាល HKSAR ផ្នែកជំងឺ COVID-19 បណ្តាញជំនួយប្រព័ន្ធ WhatsApp ៖ 9617 1823

LD

សម្រាប់ការសួរ សូមទាក់ទង LD នៅតាម FDH ដែលបានកំណត់ តាមរយៈលេខទូរស័ព្ទ 2157 9537 (ឬ "1823") ឬដោយអ៊ីម៉ែលទៅកាន់ fdh-enquiry@labour.gov.hk ។